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På mina dagliga promenader får man chans att se mycket man inte ser med andra 
transportmedel. Vad jag kan konstatera är att Malmö stad inte verkar vara speciellt rädd om 
våra historiskt viktiga märken ute i vår stad. Jag har tidigare haft enkel fråga angående förfallet 
av kampanilen vid rådhuset där den uppsatta dikten saknades. Jag har ställt en enkel fråga kring 
varför man inte är mer rädd om kalkonen vår kalkugn från 1700-talet i Limhamn, som just nu ser 
ut som en jordhög. 
Denna gång avser jag fråga varför man inte är mer rädd om de få kvarvarande saker vi har från 
baltiska utställningen 1914. På bifogade bilder kan man se förfallet på två av sakerna och jag är 
rädd för att de kommer att förstöras om man inte vidtager några åtgärder. 

Min fråga till ordförande kommunalråd Andreas Schönström (S)lyder: 

Kommer ni vidtaga de åtgärder av underhåll och restaurering som krävs för att säkerställa deras 
fortsatta existens?

John Roslund (M)
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